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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:553 Tågstopp

Stopp i tågtrafiken har sedan lång tid tyvärr blivit vardag i Skåne. Dessa stopp 
beror ofta på återkommande kopparstölder på järnvägen. Personal från 
Trafikverket engageras och människor försenas i sin vardag till och från arbetet 
och hem för att hämta barn efter skola och barnomsorg.

All trafik på den drabbade tågbanan tvingas ledas om. Trafikledningarna 
levererar tidsprognoser lång tid efter händelserna. Sedan vidtar långvariga 
arbeten för att kunna återupprätta trafiken. Det blir svårt att planera sin vardag 
för de som tågpendlar.

Dessa tågstopp drabbar enskilda människor då förseningar till, och ibland hel 
frånvaro från, arbetet oftast innebär löneavdrag. I de fall ersättningstrafik 
erbjuds sker detta ofta under former som under pågående covid-19-pandemi 
upplevs som otrygga.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth lyder därför:

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder för att göra oplanerade tågstopp så 
korta som möjligt?

………………………………………

Mats Sander (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-18
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


